

<個人資料收集>聲明

1. 本表格內填報的個人資料及遞交的個人資料文件，只供本校處理閣下申請及有關的用途。
2. 申請人已繳交之文件將不獲發還，並會於派位結果公佈後銷毀。
3. 在申請表提供個人及其他有關的資料，純屬自願。然而，你如果沒有提供足夠和正確的資料，本校可能無法處理你的申請。
4. 根據《個人資料（私隱）條例》，你有權查閱及改正你的個人資料，包括要求取得本表格所載的個人資料複本。如有需要，請以書面向本校提出。

Declaration

1. The personal data filled out in this form and the submitted personal documents will only be used by our school to process your application and for related purposes.
2. The documents submitted by the applicant will not be returned and will be destroyed after the announcement of the allocation results.
3. Providing personal and other relevant information in the application form is voluntary. However, if you do not provide sufficient and accurate information, our school may not be able to process your application.
4. Under the <>, you have the right to access and correct your personal data. This right includes requesting a copy of the personal data contained in this form. If there is such a need, you should submit a written request to our school.